



الصناعات الوطنية
(القابضة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص.ب. : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

هاتف : (965) 24849466 Tel.:

هاتف : (965) 24844739 Opt.:

فاكس : (965) 24839582 Fax:

بريد الكتروني: mona.yousef@nig.com.kw e-mail:

www.nig.com.kw

الكويت في 2021/11/10

إشارة ٥٨٨ - ٩/٢/٢٠٢١

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Executive Officer -Dubai Financial Market
Greetings,
Cc Securities and commodities Authority

السيد / حسن عبدالرحمن السركال المحترم
الرئيس التنفيذي - سوق دبي المالي
تحية طيبة وبعد،،،
نسخة الى السادة هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين

Subject: NIND's Board of Directors
meeting

الموضوع : موعد اجتماع مجلس إدارة مجموعة الصناعات
الوطنية القابضة (ش.م.ك.ع.)

With reference to the above subject, and the requirements of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of law No. (7) of 2010 and amendments regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities.

We are pleased to inform you that the Board of Directors' BOD meeting of NIND has been set on Monday 15/11/2021 at 1.00pm KT to discuss the increase of the Company's Authorized Capital.

Sincerely

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتطبيقاً لأحكام الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، نحيطكم علماً بأنه سيتم انعقاد اجتماع مجلس إدارة شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة (ش.م.ك.ع.) يوم الاثنين الموافق 2021/11/15 في تمام الساعة 1.00 ظهراً بتوقيت دولة الكويت لمناقشة زيادة رأس مال الشركة المصرح به. وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،،،،

Ahmed M. Hassan

Chief Executive Officer

احمد محمد حسن

الرئيس التنفيذي

